

目次

CONTENTS

第七十四期 民國一百零七年六月三十日
Vol.74 30 June 2018

-
- 探索南部某戰鬥支援部隊組織架構調整對官士兵工作滿意度與留營意願影響之研究
-----曹以明 林豐閔 歐陽文山 01-18
A Study on the Impact of Organizational Structure Adjustment of a Field Army in the
Southern Taiwan on Job Satisfaction and Retention Willingness of Official Soldiers
- 民宿網站建置-以花蓮太魯閣峽林咖啡農莊為-----王雅芳 黃慶林 陳香月 梁佳玲 19-28
B&B Website Construction - Example of Taroko Sialin Coffee Farm Homestay in
Hualien
- 基於卷積神經網路之智慧型人物影像追蹤系統-----林宥豪 蔡玉娟 29-48
An Intelligent Facial Image Tracking System Based on Convolutional Neural Network
- 滲透攻擊流程研究-----高慧娟 黃柏儒 程凱 49-56
Research on the Penetration Attacks Process
- 網路攻防平台實作：系統入侵之建置-----康厚斌 程凱 57-68
Normal approximations for the number of successes in success runs
- 雲端信標監測系統之設計-----曾羣偉 劉豐榮 吳順裕 69-74
The Design of Cloud-Based Beacon Monitoring System
- 從” Readability of the Past in Early Chinese Historiography (2007)” 及其中文譯本看
學者對《左傳》解讀及謬誤-----朱文章 75-82
The Understanding and Misunderstanding of the ”Readability of the Past in Early
Chinese Historiography (2007)” and Its Chinese Translation
- 電子商務研究:文獻之書目計量學的使用-----吳昭彥 李健平 黃國鑫 83-96
Electronic Commerce Research: A Bibliometrics approach use of Literature

目次

CONTENTS

第七十四期 民國一百零七年六月三十日
Vol.74 30 June 2018

服務學習的公民素養培育-----黃德芳 97-106

Service Learning Citizenship

探討退伍軍人再就業動機、就業障礙對其社會適應、工作滿意度的影響

-----蔡明智 郭旭哲 蔡美英 107-130

Investigating the Impact of Veterans' Reemployment Motivation and Obstacles to Social
Adaptation and Job Satisfaction